
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 18. december 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 87
Erhvervsministeren oplyste under åbent samråd i Erhvervsudvalget den 2. december 
2024, jf. ERU alm. del samrådsspørgsmål B-D, at regeringen fortsat er i proces med at 
finde ud af, hvordan man forholder sig til Kammeradvokatens vurdering af de verserende 
retssager på baggrund af taskforcens redegørelse. Vil ministeren oplyse, hvornår ministe-
ren forventer, at der foreligger en afklaring på dette, herunder hvornår regeringen vil 
komme med en klar udmelding om, hvordan man ser på taskforcens konklusioner?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Søren Søndergaard 
(EL) og ikkemedlem af udvalget (MFU) Peter Skaarup (DD).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgerne på Soren.Sondergaard@ft.dk, Peter.Skaa-
rup@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Louise Elholm
formand
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